
Řekli o panu Karlu Bubílkovi 

 

Viktor Chaňo: 

„Návštěva u pana Bubílka na mě působila přátelsky a mile. Jeho dům, ve kterém 

jsme pamětnické vzpomínky nahrávali, byl plný obrazů a loveckých trofejí. Když 

nám povídal o svém životě, byl jsem nadšený a celou dobu jsem pana malíře 

zaujatě poslouchal.“ 

 

Aneta Hlobilová: 

„Pan Bubílek je na první pohled sympatický člověk. Z jeho vyprávění jsem 

pochopila, že byl a stále zůstává hodně aktivní. I když je již dlouho v důchodu, 

stále má plno zájmů a koníčků, kterým se věnuje, a toho si na něm cením.“  

 

Jakub Klesnil: 

„Setkání s panem Bubílkem pro mě bylo velkým přínosem, díky němu jsem lépe 

pochopil, jak se dřív žilo a jaké hrůzy přinesla lidem válka. Pana Bubílka obdivuji 

hlavně proto, že i o vážných a smutných věcech dokáže vyprávět s nadhledem. 

Líbí se mi také, že v sobě má takovou energii. Uvažte sami, je mu více než 

osmdesát pět let, přesto stále řídí auto, chodí do přírody, maluje obrazy, pořádá 

výstavy a zapojuje se do kulturního života své obce. To je přece úžasné!“ 

 

Anežka Maťová: 

„Pan Bubílek na mě zapůsobil velmi pozitivně. Je opravdu mimořádně aktivní a 

stále se naplno zabývá malováním, za to mu patří mé uznání. Má i obdivuhodně 

dobrou paměť. Doufám, že jednou budu v tomto věku ve stejně skvělé mentální a 

fyzické kondici jako on.“ 

 

Adriana Sladká: 

„Čipernost a dobrá nálada pana Bubílka mi hned připomněly mou nedávno zesnulou 

devadesátiletou prababičku. Jako bych ji viděla. Respekt ve mně též vzbudilo, 

jak si vše pamatoval, jména, data, události…“ 



Jasna Mikešková: 

„Jiskřivá energie, nakažlivý životní optimismus a nebesky modré oči 

s klukovskými ohníčky. To je pro mne pan Karel Bubílek.“ 

 

 

 

 

 

 


